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Érkezett 2018 OKT 3 0, 

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Szóbeli kérdés

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42, § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter úrhoz;

,.Miért lapítanak a kórházi fertőzésekről?"

címmel. A választ szóban kérem.

Tisztelt Miniszter Úri

2017-ben összesen 15 389 kórházi fertőzéses esetet regisztráltak, amely egy kiemelkedően

magas szám. Különösen akkor, ha figyelembe vesszük, hogy megfelelő felszereltség esetén a

kórházak ezen fertőzések akár 70%-át is meg tudnák előzni, de még a Fidesz közeli sajtó is

elismeri, hogy ezeknek a. fertőzéseknek legalább a fele megelőzhető volna. Ezekhez a

fertőzésekhez 440 haláleset is társult. Rz utóbbi szám azonban azokat jelzi, akik kétséget

kizáróan a kórházi fertőzések miatt haltak meg, tehát azok száma, akiknek a halálában a kórházi

fertőzések közrejátszottak ennél sokkal magasabb lehet.

Ezek az adatok azonban kizárólag a regis;r,trált kórházi fertőzésekre vonatkoznak. Szakértök

szerint ugyanis több olyan, kórházi fertőzéssel kapcsoaltos eset is előfordul, amelyet nem

regisztrálnak különböző okoknál fogva.
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Vélhetően pontosan ezért jelentette be az egészségügyi kormányzat a kórházi fertőzésekkel

kapcsolatos rendszer megreformálását és meg is született ennek érdekében a vonatkozó, (tj

rendelet. A rendelet azonban további adminisztrációs terhet ró a kórházakra, amelyet az

intézmények vélhetőleg nem fognak tudni kifogástalanul teljesíteni, tekintettel a kórházakban

j elentkezö szakemberhiányra,

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Hogyan előzhetők meg a kórházi fertőzések?

2. Hogyan akarják biztosítani azt, hogy a kórházak rendelkezzenek azzal a

személyzettel, ami a megnövekedett adminisztrációs terheket el tudja végezni?

3. Mikorra várhatóak a1. első információk az új rendszertől?

4. Mikor lesznek az új rendszerböl érkező adatok nyilvánosak?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. október 30.
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Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)


